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Haemoglobinopathy Diagnosis

An updated, essential guide for the laboratory diagnosis of haemoglobin disorders This
revised and updated third edition of Haemoglobinopathy Diagnosis offers a
comprehensive review of the practical information needed for an understanding of the
laboratory diagnosis of haemoglobin disorders. Written in a concise and approachable
format, the book includes an overview of clinical and laboratory features of these
disorders. The author focuses on the selection, performance, and interpretation of the
tests that are offered by the majority of diagnostic laboratories. The book also explains
when more specialist tests are required and explores what specialist referral centres will
accomplish. The information on diagnosis is set in a clinical context. The third edition is
written by a leading haematologist with a reputation for educational excellence. Designed
as a practical resource, the book is filled with illustrative examples and helpful questions
that can aide in the retention of the material presented. Additionally, the author includes
information on the most recent advances in the field. This important text: * Contains a
practical, highly illustrated, approach to the laboratory diagnosis of haemoglobin
disorders * Includes "test-yourself" questions and provides an indispensable tool for
learning and teaching * Presents new material on antenatal screening/prenatal diagnostic
services * Offers myriad self-assessment case studies that are ideal for the trainee
Written for trainees and residents in haematology, practicing haematologists, and
laboratory scientists, Haemoglobinopathy Diagnosis is an essential reference and
learning tool that provides a clear basis for understanding the diagnosis of haemoglobin
disorders.

Aktualisiertes Referenzwerk für die laborgestützte Diagnose von Hämoglobinstörungen
Die überarbeitete und aktualisierte 2. Auflage von Haemoglobinopathy Diagnosis bietet
umfassende praxisorientierte Informationen zur fundierten laborgestützten Diagnose von
Hämoglobinstörungen. Dieses prägnante Fachbuch zeigt die klinischen Eigenschaften
der Erkrankung und liefert wertvolle Hilfestellung für Laborwissenschaftler. Der Autor legt
den Schwerpunkt auf die Auswahl, Leistungsfähigkeit und Interpretation von
Testverfahren, die in den meisten Labors zum Einsatz kommen. Das Fachbuch erläutert,
wann spezielle Tests erforderlich sind und welche Leistungen von spezialisierten
Referenzzentren angeboten werden. Informationen zur Diagnostik werden in einen
klinischen Kontext gestellt. Die 3. Auflage wurde von einem führenden Hämatologen mit
Erfahrung im Lehrbetrieb geschrieben. Das Praktikerbuch enthält anschauliche Beispiele
und Fragen zur Selbstüberprüfung des Lehrstoffes. Hinzu kommen Informationen zu den
jüngsten Entwicklungen in dem Fachgebiet. - Praxisorientiertes Fachbuch mit einer Fülle
von Illustrationen zur laborgestützten Diagnose von Hämoglobinstörungen. - Enthält
Fragen zur Selbstüberprüfung des Gelernten. Auch für Dozenten sind die Fragen ein
gutes didaktisches Hilfsmittel. - Präsentiert neue Inhalte zu pränatalen Screenings und
zur pränatalen Diagnostik. - Bietet eine Fülle von Fallstudien, ideal für den angehenden
Facharzt. Dieses Fachbuch richtet sich angehende Fachärzte in der Hämatologie,
Hämatologen und Laborwissenschaftler. Haemoglobinopathy Diagnosis ist Referenzwerk
und Lehrbuch zugleich, das alle Facetten der Diagnose von Hämoglubinstörungen
abdeckt.
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